



Чапля Андрей

Andrey Chaplya  
Russland/Russia

Geboren 1966 in Antratsit, Ukraine. 1982–1986 Studium in der Stadt Lugansk, Ukraine, Diplom-Zeichenlehrer. Seit 1991 lebt er in Sankt Petersburg. 1992–1995 Arbeit im Mariinsky-Theater, Sankt Petersburg. 1992 Preis der Ausstellung "Goldene Caravelle" anlässlich des 500-jährigen Jubiläums der Entdeckung Amerikas, Genova, Italien. 1994 Bühnenbildner des Balletts "Schwanensee" für die Truppe "Russisches Ballett". Teilnahme an der ersten Ausstellung der Petersburger Künstler in Paris "Versailles 94". 1995–1996 Stipendium des Bamberger Haus Museums, Kultusministerium Schleswig-Holstein. Seit 1997 Mitglied des Künstlerverbandes Russland. Seit 2008 Mitglied des Internationalen Künstlerverbandes. 2000 Stipendium Professor Petersen. 2003–2007 Teilnahme an der NordArt. 2007–2009 Design und Monumentale Malerei in Moskau und St. Petersburg. 2010–2011 Einzelausstellungen in verschiedenen Museumsfilialen in Sankt Petersburg. Seine Werke sind in privaten Sammlungen in Russland und Deutschland vertreten. [www.chaplya.ru](http://www.chaplya.ru)

Born 1966 in Antratsit, Ukraine. 1982–1986 Studies in the city Lugansk, Diploma for teaching drawing. Since 1991 he lives in Sankt Petersburg. 1992–1995 employed at the Mariinsky-Theatre, Sankt Petersburg. 1992 Award of the exhibition "Goldene Caravelle" on the occasion of the 500-hundredth anniversary of the discovery of America, Genova, Italy. 1994 Stage designer for the ballet "Swan Lake" for the group "Russian Ballet". Participation in the first exhibition of artist from Sankt Petersburg in Paris "Versailles 94". 1995–1996 Grant of the Bamberger Haus Museums, Kultusministerium Schleswig-Holstein (D). Since 1997 member of the Artists Association Russia. Since 2008 member of the International Artists Association. 2000 Grant Professor Petersen. 2003–2007 Participation in NordArt. 2007–2009 design and monumental painting in Moscow and Sankt Petersburg. 2010–2011 Solo exhibitions in several museums Sankt Petersburg. His works are in private collections in Russia and Germany. [www.chaplya.ru](http://www.chaplya.ru)



**Culinary**, 2012, Rauminstallation, diverse Materialien, Detailaufnahme  
Culinary, 2012, room installation, diverse materials, photo from one part